
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 5, 23/24 

Tisdagen den 13 februari 2024, kl. 18.00 

hos Annika Hallqvist, Hålehöjsvägen 13 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Lena Nydahl, Fredric Ferrari, Mats 

Wallgren, Maria Nordh och Andreas Rebert 

  

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 4 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 2 Ekonomisk rapport 

Johan redogjorde för byalagets ekonomi. Totalt saldo för dagens datum var 

54 973 kronor. Den största skillnaden jämfört med förra rapporten beror på 

inbetalningar av medlemsavgifter för 2024. Förutom detta har vi även haft en 

utgift på 700 kr för Lucia.  

 

§ 3 Medlemsstatistik 

Andreas redogjorde för medlemsantalet till dagens datum. 90 hushåll har 

betalt för 2024. Av dessa är 11 nya, dvs de fanns inte med i medlemsregistret 

för 2023. Vi har 16 medlemmar som betalade för 2023, men som ännu inte 

valt att bli medlemmar för 2024. En påminnelse kommer skickas ut i mars. 

 

Johan bekräftade ovanstående antal medlemmar utifrån den 

inbetalningsrapport han sammanställer. Det skiljde på 1 person eftersom vi 

har en okänd inbetalning som vi ska försöka identifiera.  

 

§ 4 Återkoppling julmarknaden 

Julmarknaden ansågs lyckad även i år, men antalet besökare var färre. Det 

kan ha berott på sämre väglag. En ny lokal användes och det positiva med 

den var att den var uppvärmd. Nackdelen är att gångarna för besökarna är 

ganska smala och det går inte att mötas.  

 

Andreas har pratat med Fredrik på Simris Trädgård och julmarknaden 2024 

bör planeras mycket tidigare än den gjorde för 2023. Det fanns säljare som 

inte hade möjlighet att delta eftersom det var för kort varsel. Vi kom överens 

om att vi startar med planeringen vid det styrelsemöte som följer årsmötet.  

 

§ 5 Deltagande på dialogmöte Simrishamns kommun 

Annika och Maria kommer delta på dialogmötet med Simrishamns kommun 



onsdagen den 14 februari klockan 17.30.  

 

§ 6 Hjärtstartare och HLR-kurs 

Vi fick in förslag på att byalaget skaffar och sätter upp hjärtstartare i Simris 

respektive Viarp. En kurs för hur dessa används borde också ordnas 

tillsammans med en kurs i hjärt- och lungräddning (HLR). 

 

Om det går att skaffa hjärtstartare kom vi fram till att dessa måste sättas upp 

så att de alltid är tillgängliga. Det går inte att ha dem i en lokal som till 

exempel är stängd på helger eller sena kvällar.  

 

Fredrik berättade att de har hjärtstartare på hans jobb och kostnaden ligger 

kring 20 000 kr plus service som sker vart tredje år.  

 

Som ett första steg ska Annika kolla med kommunen om de kan ordna 

hjärtstatare eller om det finns bidrag. Fredrik undersöker möjligheten att 

ordna HLR-kurs hos räddningstjänsten. 

 

§ 7 Lokal / tält för Simrisdagen och eventuella aktiviteter 

Mats berättade att han kollat med en person han tidigare hyrt tält av om 

byalaget skulle kunna hyra av dem. Det går bra och de sätter upp samt tar ner 

tältet åt oss. Totalkostnad för detta blir 3500 kr. Vi var alla överens om att 

detta var en bra lösning med rimlig kostnad. Mats tar på sig att boka tält inför 

Simrisdagen den 3 augusti.  

 

Maria berättade att hon kollat med Håkan Månsson om möjligheten att 

använda hans lada. Tyvärr är den ofta upptagen eftersom han använder den i 

sin verksamhet så vi kan inte räkna med att kunna hyra denna lokal.  

 

Mats nämnde också att om inget av ovanstående alternativ skulle fungera 

finns möjligheten att låna Österlenkrafts nya lokal på fabriksområdet, men då 

måste alla ta sig dit vilket kanske inte blir så populärt. 

 

§ 8 Utflykt till Tomelilla Golfklubb 

Annika kom med förslaget att vi som aktivitet skulle kunna åka till Tomelilla 

Golfklubb och testa på Bowls. Det är en sport som är en mix mellan boule 

och curling. Annika tog på sig att kolla med Tomelilla Golfklubb vad som gäller 

om byalaget vill ha detta som aktivitet i vår.  

 



§ 9 ”Välkommen till Simris-Viarp” till nyinflyttade 

Annika kom med ett förslag om att vi ska ta fram ett brev som välkomnar 

nyinflyttade till Simris/Viarp och som informerar om byalaget och våra 

aktiviteter. Annika tog också på sig att ta fram ett förslag på brev. 

 

§ 10 Övriga frågor 

 

a. Medlemskort till fel postlåda 

Annika hade fått ett av de medlemskort som Andreas delat ut som råkat 

hamna i fel postlåda. Annika har identifierat rätt postlåda och det tillhör 

en sommargäst. Vi väntar med att dela ut medlemskortet till sommaren 

då de är på plats.  

 

b. När blir starten för Boule? 

Vi kom överens om att vi som vanligt startar kring påsk om vädret 

tillåter. Vid första tillfället bjuder byalaget på grillad korv med tillbehör.  

  

c. Egil Josefson – Österlen museum 

Lena har varit och lyssnat på föredrag från Österlens museums nya chef 

Egil Josefson. Han är lika bra historieberättare som Lena Alebo. Egil vill 

gärna ordna aktiviteter runt om på Österlen.  

 

Ett förslag från Lena är att få honom att komma till oss och berätta om 

till exempel olika fornminnen i våra byar. Det skulle kunna vara vid 

Simrisdagen. Lena tar kontakt med Egil. 

 

d. Röja kring Storehöj inför valborg 

Fredrik och Lena nämnde att det behöver röjas kring Storehöj inför 

valborg. Ett förslag är att vi röjer söndagen den 7 april. Vi gör ett utskick 

till medlemmarna innan och ber dem som kan att hjälpa till.   

 

§ 11 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte äger rum tisdagen den 16 april kl. 18.00 hos Lena Nydahl.  

Mötet avslutades och vi tackade Annika för gott kaffe, kakor och choklad. 

 

Annika Hallqvist     Andreas Rebert 

Ordförande      Sekreterare 

 


